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 Dode zwanen mogelijk nek omgedraaid 
 
 

 
 
Aan de leden van Provinciale Staten 
 

1. Kent u het bericht ‘Dode zwanen Sliedrecht mogelijk nek omgedraaid?1 
 
Antwoord 
Ja. 
 

2. Zijn deze zwanen gedood op grond van een ontheffing die verleend is door de 
provincie Zuid-Holland? 

3. Indien dit (nog) niet bekend is, bent u bereid nader onderzoek te laten instellen of de 
zwanen zijn gedood op grond van een ontheffing van de provincie Zuid-Holland? Zo 
nee, waarom niet? 

4. Er is een vermoeden dat de nek van de zwanen is gebroken. Dit is verboden. Wordt er 
nader onderzoek gedaan naar de doodsoorzaak van deze zwanen? Zo nee, waarom 
niet? Zo ja, kunt u ons berichten over de uitkomst van dit onderzoek? 
 
Antwoord 
Antwoorden op vragen 2, 3 en 4 
Het Politie Basisteam Drechtsteden Buiten, Taakaccenthouder Dierwelzijn, heeft deze 
zaak in onderzoek. De Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid (OZHZ) levert een bijdrage 
waar mogelijk, echter de bevoegdheid in deze ligt bij de politie. De OZHZ heeft een 
taak op toezicht en handhaving bij beheer en schadebestrijding, daar lijkt hier geen 
sprake van te zijn. 
 
Inmiddels is er door een dierenarts autopsie op de dode knobbelzwanen uitgevoerd. 
Hieruit is gebleken dat van de vijf gevonden knobbelzwanen in de omgeving van 
Sliedrecht-Wijngaarden-Papendrecht er van vier zwanen de nek is gebroken, de vijfde 
zwaan is een natuurlijke dood gestorven als gevolg van een longontsteking. De 
knobbelzwanen zijn niet gedood of verwond door inzet van een geweer. Daarmee is 
het niet aannemelijk dat de knobbelzwanen gedood zijn in het kader van beheer en 
schadebestrijding en de daarvoor verleende ontheffing. 
 

                                                           
1 http://www.ad.nl/ad/nl/32605/Dordrecht/article/detail/4279884/2016/04/11/Dode-zwanen-Sliedrecht-

mogelijk-nek-om-gedraaid.dhtml 
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5. Welke consequenties verbindt u eraan indien er sprake is geweest van gebruik van 
een provinciale ontheffing en er sprake is van het breken van de nek of andere 
vormen van dierenmishandeling van deze zwanen? 
 
Antwoord 
We willen niet vooruitlopen op de mogelijke uitkomsten van het politieonderzoek.  
 
Zie ook de beantwoording vraag 4. 
 
 
 
Den Haag, 10 mei 2016 
 
Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 
secretaris,                                    plv. voorzitter, 
 
drs. J.H. de Baas                         R.A.M. van der Sande 

 

 


